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روزنامه

وزیر اقتصاد ابلاغ کرد؛

هیئت مقررات زدایی و بهبود محیط کسب کار به وزارت صمت برای تعیین 
تکلیف پلت فرم های مبادله طلای خام و آب شده ۵۰ روز مهلت تعیین کرد.
به گزارش ایسنا، وزیر اقتصاد ضمن ابلاغ مصوبات هشتاد و پنجمین نشست 
هیئت مقررات زدایی و بهبود محیط کسب کار از وزارت صنعت و معدن 
خواست ظرف ۵۰ روز پلت فرم های معاملات آنلاین طلا را تعیین تکلیف 
امضای عبدالناصر همتی رسیده است، وزارت  به  ابلاغیه که  این  کند.طبق 
صنعت، معدن و تجارت مکلف شده با رعایت تشریفات قانونی و اخذ نظرات 

دستورالعمل  روز   ۵۰ مدت  حوزه، ظرف  این  ذی نفعان  و  بازیگران  تمامی 
و  طلا  مصنوعات  و  شده  آنلاین طلای آب  معاملات  سامانه  مجوز  صدور 
جواهر« را تدوین و برای تصویب در هیئت مقررات زدایی و بهبود محیط 

کسب و کار به دبیرخانه هیئت ارسال کند.
محیط  بهبود  و  زدایی  مقررات  هیئت  نشست  پنجمین  و  هشتاد  مصوبه  در 
از  جدید  مجوز  مربوط  پیوست  بارگذاری  زمان  تا  شده  تاکید  کار  کسب 

درگاه ملی مجوزها صادر نمی شود.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

ایران:

سهمیه بنزین ویژه نوروز نداریم

پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
اینکه  بیان  با  نفتی  فرآورده های 
کرد،  نخواهد  تغییر  بنزین  سهمیه 
برای  ویژه  بنزین  سهمیه  گفت: 
نوروز تخصیص پیدا نخواهد کرد.
اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
در  کرمی  ویس  کرامت  ایرنا، 
طرح ها  از  بهره برداری  حاشیه 
سبد  سازی  متنوع  پروژه های  و 
سوخت کشور در جمع خبرنگاران 
انجام  برنامه ریزی  مطابق  افزود: 
نوروزی  تعطیلات  برای  شده، 
ذخیره سازی  مناسبی  بنزین  حجم 

شده است.
وی ادامه داد: هیچ برنامه ای برای 

تغییر سهمیه نداریم.
پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
ایران  نفت  فرآورده های 
متنوع سازی سبد  خاطرنشان کرد: 
به  توجه  با  خودروها  سوخت 
تاکید قانون برنامه هفتم توسعه در 

دستور کار قرار گرفته است.
۷ شرکت  با  ویس کرمی گفت: 
سوز  تک  ناوگان  کننده  تبدیل 
کردیم  منعقد  قرارداد  دوگانه  به 

تولیدکننده  هم  خودروساز   ۲
خودروی دوگانه سوز هستند.

قبل  مرحله  در  داد:  ادامه  وی 
ایران  شرکت  با  را  قراردادی 
خودرو داشتیم که در مرحله اول 
۴۵ هزار دستگاه تاکسی به صورت 
کارخانه ای به متقاضیان ارائه شد و 
در این مرحله خودروسازی زامیاد 

هم اضافه شده است.
پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
فرآورده های نفتی ایران خاطرنشان 
کرد: ۲ تفاهمنامه با ایران خودرو 
و زامیاد منعقد کردیم که ۴۵ هزار 
آریسان  وانت  و  تاکسی  دستگاه 
برساند  تولید  به  خودرو  ایران  را 
هم  زامیاد  با  تفاهمنامه  در  و 
سنگین  وانت  دستگاه  هزار   ۳۰
خواهد انجام  کارخانه ای   تبدیل 

 شد.
تعداد  امروز  افزود:  کرمی  ویس 
۱۲ جایگاه سی ان جی در سراسر 
و  رساندیم  بهره برداری  به  کشور 
تعداد این جایگاه ها به ۲۶۰۰ باب 
رسیده و ۹۳ جایگاه نیز در دست 

احداث داریم. 

راهکار سه کشوری )سه دولتی( بولتون 
برای حل مسئله فلسطین

ملی آمریکا  امنیت  پیشین  مشاور 
عنوان  به  را  دولتی  سه  راه حل 
فلسطین  مسئله  برای  جایگزینی 

پیشنهاد کرد.
به گزارش ایلنا به نقل از روزنامه 
مشاور  بولتون«،  »جان  تلگراف، 
پس  آمریکا  ملی  امنیت  پیشین 
راه حل  گذاشتن  کنار  پیشنهاد  از 
فلسطین  مسئله  برای  دولتی  دو 
سه  راه حل  با  آن  جایگزینی  و 
کشوری که مبتنی بر بازگرداندن 
مصر  حاکمیت  به  غزه  نوار 
میان  باختری  کرانه  تقسیم  و 
اسرائیل و اردن است، جنجال های 

گسترده ای برانگیخت.
ایده  که  کرد  تاکید  بولتون 
غزه  نوار  بر  واشنگتن  مالکیت 
فاقد هرگونه استراتژی امنیت ملی 
منسجمی است و اکنون زمان کنار 
کشور  دو  راه حل  کامل  گذاشتن 
جایگزین های  جوی  و  جست  و 
را  اسرائیل  امنیت  که  واقعی تر 
تضمین  و آینده اقتصادی بهتری 
را برای فلسطینی ها فراهم می کند، 

فرا رسیده است.
دونالد  »اظهارات  افزود:  وی 
در  آمریکا  رئیس جمهور  ترامپ، 
نتانیاهو،  بنیامین  با  فوریه  چهارم 
صهیونیستی،  رژیم  نخست وزیر 
درباره  را  گسترده ای  بحث های 

احتمال  درباره  به ویژه  غزه  آینده 
آمریکا  نظامی  نیروی  از  استفاده 

در این منطقه برانگیخت«.
که  کرد  تاکید  همچنین  بولتون 
توسط  غزه  کنترل  درباره  ترامپ 
ایالات متحده جدی بود، اما منظور 

او مداخله نظامی مستقیم نبود.
این  پیرامون  »جنجال  افزود:  وی 
موضوع  دو  به  مربوط  اظهارات 
به  مربوط  نخست  است:  مجزا 
درباره  آمریکا  غیرواقع بینانه  ایده 
به  آن  تبدیل  و  غزه  بر  تسلط 
که  دومی  و  خاورمیانه  ریویرای 
از  امتناع  به  مربوط  است،  مهم تر 
اسکان مجدد غزه ها در داخل نوار 
نزدیک  آینده  در  کم  دست  غزه 

است«.
ایده  اینکه  بر  تاکید  با  بولتون 
کنترل آمریکا بر غزه فاقد دیدگاه 
سیاسی و استراتژیک روشن است، 
به  ترامپ  قبلی  پیشنهاد  به  را  آن 
کیم جونگ اون رهبر کره شمالی 
سواحل کره  تبدیل  امکان  درباره 
توریستی  تفرجگاه های  به  شمالی 

تشبیه کرد.
در  ایده  این  »اگر  گفت:  بولتون 
کره شمالی پوچ به نظر برسد، در 
غزه به دلیل وخامت شرایط امنیتی 
خطرناک تر  نیز  منطقه  این  در  

می شود«.

در کنگره بین المللی قرآن، عترت و سلامت؛

پزشکیان: مشکلات حوزه سلامت
از تبعیض و بی عدالتی ریشه می گیرد

مشکلات  گفت:  رئیس جمهور 
اجتماعی حوزه سلامت، از تبعیض 
انگاشتن  نادیده  بی عدالتی،  و 
به  و  مردم  حق  کردن  ضایع  و 
خود  و  دیگران  نیاوردن  حساب 
ریشه  دیدن  بافته  جدا  تافته  را 
مسائل  همین  اگر  و  می گیرد 
حل  مشکل ها  کنیم،  برطرف  را 

خواهند شد.
سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
مراسم  در  پزشکیان  مسعود  ایرنا، 
بین المللی  کنگره  دوازدهمین 
در  سلامت  و  عترت  قرآن، 
دانشگاه  پزشکی  علوم  دانشکده 
تهران، با اشاره به آیاتی از قرآن 
کریم، مشکل اصلی کشور و همه 
مسلمانان را عمل نکردن به قرآن 
کتاب  داشت:  اظهار  و  دانست 
است  کردن  عمل  برای  قرآن 
اگر  آن.  آیات  خواندن  فقط  نه 
شود،  عجین  قرآن  با  ما  زندگی 
مواجهیم  آنها  با  که  مشکلاتی 
داد:  ادامه  شد.وی  خواهد  حل 
مشکل این است که به قرآن عمل 
نمی کنیم و فقط روی یاد گرفتن 
متوقف  آن  کلمات  زبر  و  زیر 
ضالین  اگر  می گوییم  مانده ایم؛ 
را خوب ادا نکنیم، نمازمان باطل 
توجه  ضالین  مفهوم  به  اما  است، 

شایسته نداریم.

مفهوم  درباره  رئیس جمهور 
ضلالت  داشت:  اظهار  »ضلالت« 
تبعیت از هوا و هوس و فراموشی 
روز حساب است. اگر قرار است 
باید منیت  مصداق ضالین نشویم، 
را زیر پا بگذاریم، در این صورت 
مشکلات  و  مسائل  و  درگیری ها 
می توانیم  و  شد  خواهند  رفع 
کارآمدی  و  مطلوب  حاکمیت 

ایجاد کنیم.
وی بر آموزه قرآنی »انصاف در 
برابر همه« تأکید و تصریح کرد: 
انصاف را باید در مقابل آنها که 
که  آنهایی  و  داریم  دوست شان 
اندازه  یک  به  نداریم،  دوستشان 
باید  مسلمان  یک  کنیم.  رعایت 
در برابر دوست و دشمن انصاف 
داشته باشد، در این صورت دیگر 
در جامعه با کسی دعوایی نخواهیم 

داشت.
ریشه ها  توضیح  در  پزشکیان 
سلامت  حوزه  مشکلات  علل  و 
اجتماعی  مشکلات  کرد:  تصریح 
و  تبعیض  از  سلامت،  حوزه 
بی عدالتی، نادیده انگاشتن و ضایع 
حساب  به  و  مردم  حق  کردن 
تافته  را  خود  و  دیگران  نیاوردن 
می گیرد  ریشه  دیدن ها  بافته  جدا 
برطرف  را  مسائل  همین  اگر  و 

کنیم، مشکل ها حل خواهد شد.

خصوصی  حریم  حفظ  بر  تاکید  ضمن  رئیس جمهور  اول  معاون 
افراد جامعه در فضای مجازی، گفت: حریم خصوصی گاهی باعث 
نگرانی هموطنان ما می شود و ما باید به آنها اطمینان بدهیم که 

امینت حریم خصوصی و داده های آنها حفظ می شود.
به گزارش ایرنا، محمدرضا عارف در سومین همایش ملی سالانه 
اطلاعات با عنوان »فناوری های نوظهور و آینده اطلاعات« که با 
در  برجسته کشور  پژوهشکده  و  اندیشکده  موسسه،  حضور سی 
سالن همایش های صدا و سیما برگزار شد، گفت: حریم خصوصی 
در فضای فناوری های نوین، مسئله بسیار مهمی است که ممکن 
است مایه نگرانی هموطنان باشد، ما باید این اطمینان را به همه 
مردم بدهیم که امنیت حریم خصوصی و امنیت داده های آنها با 
دقت و با اهتمام زیاد حفظ می شود و یکی از کارهایی که این 
همایش می تواند انجام دهد این است که بگوید راهبردهای ارتقای 

امنیت این حوزه چیست.
وی در این همایش که در مرکز همایش های صدا و سیما برگزار 
پیروزی  جشن  مراسم  در  مردم  پرشور  حضور  از  تقدیر  با  شد، 
افزود: واقعیت  اعیاد شعبانیه،  تبریک  انقلاب اسلامی و همچنین 
پیشرفته،  یا  نوین  نوظهور،  فناوری های  زمینه  در  که  است  این 
اما  است  شده  انجام  کشور  در  خوبی  بسیار  و  برجسته  کارهای 
این  به  رسیدن  برای  و  گیرد  صورت  بزرگتری  کارهای  باید 
این  که  باشیم  داشته  بسیاری  وحدت  و  انسجام  باید  پیشرفت ها، 

همدلی در تدوین »سند افتا« به خوبی دیده شد.
فناوری های  درزمینه  ما  گفت:  رئیس جمهور  اول  معاون 
فاصله  پیشتازی  آن  از  اکنون  اما  بودیم  پیشتاز  مدت ها  نوین، 
 گرفته ایم ولی مسئله آن است که این فاصله را می توانیم جبران 

کنیم.
عارف با بیان اینکه پیشتازی در حوزه فناوری های نوین، هم برای 
خودمان و هم برای کشورهای اسلامی، همسایه و دوست مزیت 
است، اظهار کرد: ما در این حوزه چهره های برجسته و امکانات 
برگردیم،  جایگاه  همان  به  دوباره  باید  و  داریم  توجهی  قابل 

پیشتازی خود را حفظ کرده و ارتقا دهیم.
تشکیل  سالگرد  چهلمین  تبریک  با  خود  سخنان  ادامه  در  وی 
و  اطلاعات  دانشگاه  و  وزارتخانه  این  گفت:  اطلاعات  وزارت 
با زحمت زیادی تشکیل شد، فرصت مناسبی را  امنیت ملی که 
فراهم کرده اند تا به دور از تعصبات تشکیلاتی و با جایگاه والایی 
فناوری های  این  ارتقاء  برای  هستیم،  قائل  وزارت  این  برای  که 

نوظهور در ایران چاره اندیشی کنند.
چهرهجدیداطلاعاتودادهها

نوظهور«  »فناوری های  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
ایجاد کرده  داده ها  اطلاعات و  برای  را  هویت و چهره جدیدی 
است، گفت: ما باید با این تغییرات خودمان را هماهنگ کنیم، 
ما  به  به صورت یک واقعیت وجود دارد و خودش را  تغییرات 
بیشتر  با ورود  ما  متاسفانه در صد سال گذشته،  تحمیل می کند، 
فناوری ها برخورد منفی داشته ایم و به جای آنکه بعد از ورود، با 
فناوری هماهنگ شویم، مسیر مقاومت و تحریم را پی گرفته ایم 
و نتیجه اش آن شد که بخشی از فناوری بدون آنکه با آن سازگار 

شویم، خودش را به ما تحمیل کرد.
و  علم  توسعه  با  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  بعد  افزود:  عارف 
این  در  کشور  ساله  بیست  انداز  چشم  سند  علمی،  پیشرفت های 
زمینه تکلیف ما را مشخص کرده است و این درحالی بود که قبل 
از تدوین سند، بحث بر سر این بود که آیا باید عقب ماندگی در 
صنعت کلاسیک را پیگیری کنیم یا آنکه به سمت فناوری های 
نوین برویم و پیشتاز بشویم و خوشبختانه سند چشم انداز یکی از 
بهترین راهبردها و هدف گذاری ها را داشت، در سند چشم انداز ما 
باید به جایگاه برتر منطقه در حوزه فناوری های نوین می رسیدیم.
چشم  سند  اولویت های  جزو  پیشرفته  فناوری های  گفت:  وی 
انداز ماست اما بر این موضوع نیز تاکید کرده است که اگرچه 
در  باید  اقشار  برای همه  و  در همه سطوح  پیشرفته  فناوری های 
اطلاعات  به  را  کاربران  حساسیت  باید  اما  گیرد  قرار  دسترس 

شخصی و حریم خصوصی و امنیت افزایش دهیم.
افزایشامنیتمنطقهدرحوزهفناوریهاینوین

معاون اول رئیس جمهور با تاکید براهمیت فناوری های نوین برای 
جمهوری اسلامی، تصریح کرد: ما در منطقه ای حضور داریم که 
به خاطر داشتن حوزه تمدنی مشترک می توانیم تأثیرگذاری بالایی 
تأثیرگذاری  و  باشیم  داشته  دوست  کشورهای  و  همسایگان  بر 
یعنی بالا بردن حاشیه امن، ما می توانیم امنیت را به طور طبیعی 
از طریق فناوری های نوین برای کشور و همسایگان ایجاد کنیم. 
علمی،  ابعاد  در  تنها  نه  و  هستند  چندبعدی  پیشرفته  فناوری های 
به  آنها  رأس  در  بلکه  می شوند  رشد  باعث  اقتصادی  و  فناورانه 
افزایش امنیت منتهی شده و ما باید با جامعیت به آن ها نگاه کنیم.
کشورهای  و  منطقه  کشورهای  به  می توانیم  ما  افزود:  عارف 
مسلمان این اطمینان را بدهیم که به عنوان برادر و هم فرهنگ 
می توانیم به آنان کمک کنیم تا از مزیت های فناوری های نوظهور 
و  کنند  استفاده  امنیت  افزایش  در  جمله  از  و  حوزه ها  همه  در 
با غرب این مسئله ممکن  این درحالی است که در ارتباط آنها 

نیست.
وی تاکید کرد: ما باید بدبینی ها درباره فناوری های نوظهور را به 
حداقل برسانیم اما این به معنای خوش بینی مفرط نیست، فناوری 
فناوری  حاکمیت  ما  می شود،  فاجعه آمیز  بیفتد  جلو  علم  از  اگر 
را نمی خواهیم بلکه حاکمیت علم و استفاده از فناوری به عنوان 
تسهیلگر و ابزار را می خواهیم، ما باید جایگاه مردم را در اطلاعات 

و جامعه شبکه ای بررسی کرده و مردم را آگاه کنیم.
پژوهشگران  اندیشمندان،  به  خطاب  رئیس جمهور  اول  معاون 
شرایط  باید  ما  گفت:  نوظهور،  فناوری های  حوزه  اساتید  و 
فناوری های نوظهور که بخشی از جامعه اطلاعاتی است را بررسی 
کنیم و ببینیم که در کجا هستیم، چه راهکارهایی برای رشد و 

ارتقاء داریم و برای پیشتازی در این حوزه چه می توانیم بکنیم.
سرمایه گذاری های کلان در حوزه فناوری های نوظهور

گرفته  صورت  اقتصادی  سرمایه گذاری های  به  اشاره  با  عارف 
سرمایه گذاری  رشد  گفت:  دنیا،  در  نوین  فناوری های  حوزه  در 
در فناوری های نوظهور از جمله سرمایه گذاری جهانی در هوش 
مصنوعی، اینترنت اشیاء، بلاک چین و غیره در سال ۲۰۲۳ یک و 
نیم تریلیون دلار بوده است که نسبت به سه سال قبل از آن یعنی 

در ۲۰۲۰ رشد سالانه ۴۵ درصدی داشته است.
وی ادامه داد: هوش مصنوعی در این بازار، از ۱۵۰ میلیارد دلار در 
سال ۲۰۲۳ به ۱, ۸ تریلیون دلار در سال ۲۰۳۰ با رشد سی و هفت 
و سه دهم درصد می رسد، ضمن آنکه نفوذ فناوری های نوظهور 
به گونه ای است که در سال ۲۰۲۵ حدود  در بخش های صنعتی 
فناوری های  از  از یکی  از شرکت های جهانی حداقل  ۷۰ درصد 

نوظهور استفاده می کنند.
درصدی   ۲۵ تا   ۲۰ به کاهش  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
هوش  از  استفاده  با  سلامت  صنعت  در   ۲۰۳۰ سال  تا  هزینه ها 
مصنوعی گفت: این مسئله برای همه کشورها و از جمله کشور ما 

مزیت بسیار مهمی است.
درجامعهاطلاعاتیباروشحذفومنعجوابنمیگیریم

عارف گفت: مهم تر از بحث های فناوری، بحث های فرهنگی این 
حوزه است ما باید ببینیم که با این انفجار اطلاعات چه می خواهیم 
به  خدمت  در  را  اطلاعات  و  دادها  این  می توانیم  چگونه  بکنیم، 
جامعه، خانواده و حل مشکلات آنها به کار بگیریم ما در جامعه ای 
جوان های  نادرست،  حتی  خبر  یک  انتشار  محض  به  که  هستیم 
بسیاری آن را برای دوست و آشنا می فرستند و حتی اگر خود 
منتشر کننده خبر هم آن را تکذیب کند آن را باور نمی کنند، در 

این جامعه باید این حجم داده را مدیریت کرد.
وی گفت: البته خواهشم از جامعه اطلاعاتی این است که ما باید 
روش حذف را کنار بگذاریم و این بحثی است که ۴۰ سال است 
آن را بیان می کنم، در جامعه اطلاعاتی و در انقلاب صنعتی چهارم 
با روش حذف و منع جواب نمی گیریم، ما باید با حضور مثبت و 
مدیریت صحیح در مسیری که صلاح و خیر جامعه است حرکت 

کنیم.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: تا سال ۲۰۳۰، بر طبق آمار 
مصنوعی  هوش  الگوریتم های  توسط  جهانی  داده های  درصد   ۶۰
پردازش می شود و این در حالی است که ما هنوز نگاهی محدود 

به این حوزه داریم.
تا  کوانتومی  محاسبات  میلیاردی   ۶۵ بازار  به  اشاره  با  عارف 
به  نمی توانیم  ما  که  است  واقعیت  یک  این  گفت:   ۲۰۳۰ سال 
فناوری های نوظهور ورود پیدا نکنیم ما با نگاه کلاسیک، امنیت 

نخواهیم داشت.
وی در ادامه با اشاره به اینکه خسارات ناشی از جرائم سایبری تا 
۲۰۲۵ به ده و نیم تریلیون دلار خواهد رسید گفت: ما اگر در این 

فضا به دنبال امنیت هستیم باید کاری بزرگ انجام دهیم.
به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
علمی  ظرفیت های  جمله  از  و  حوزه  این  در  ایران  مزیت های 
توسعه  حوزه  در  مناسب  وضیعت  و  ایرانی  متخصصان  بالای 
کشور  در  موجود  امکانات  و  اطلاعات  فناوری  زیرساخت های 
و  نفت  در صنایع  فناوری ها  این  از  باید  ما  و گفت  اشاره کرد 
استفاده کنیم  به خوبی  گاز، بخش سلامت، کشاورزی و صنایع 
و چالش هایی مانند مشکل آب را به خوبی مدیریت کنیم و در 
بخش های سلامت و تشخیص بیماری ها و داروها و همچنین در 

توسعه اقتصاد دیجیتال، این فناوری ها را به خدمت بگیریم.
از  نباید  ما  سایبری، گفت:  به حملات  اشاره  با  ادامه  در  عارف 
باید در برابر این حملات قوی باشیم  حمله سایبری بهراسیم، ما 
و در چنین همایش هایی بررسی شود که چگونه با آنها برخورد 
ملی  تقسیم کار  و  منسجم  اقدامات  با  که  هستم  مطمئن  و  کنیم 
 می توانیم از این چالش ها عبور کنیم ما در این زمینه هیچ کمبودی 

نداریم.
افراد  خصوصی  حریم  برحفظ  همچنین  همایش  این  در  وی 
خصوصی  حریم  گفت:  و  کرد  تاکید  مجازی  درفضای  جامعه 
ما می شود  باعث نگرانی هموطنان  مسئله مهمی است که گاهی 
و  حریم خصوصی  امینت  که  بدهیم  اطمینان  آنها  به  باید  ما  اما 
باید  همایش  این  متخصصان  شما  و  می شود  حفظ  آنها  داده های 
مسیر طراحی  این  در  را  راهبردها  باید  بگویید که چگونه  ما   به 

کنیم.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اینکه تقویت امنیت سایبری 
موضوع بسیار مهمی برای کشور است گفت: برنامه ما این است 
ایجاد  کلی  طور  به  سایبری  دفاع  برای  را  عالی ای  شورای  که 
کنیم، بحث ها و جلساتی در این زمینه داشته ایم و بحث را دنبال 
سایبری دفاع  سیستم های  توسعه  راهبردمان  مهمترین  و   می کنیم 

است.
عارف، تربیت نیروهای انسانی متخصص، ایجاد مراکز پاسخگویی 
تدوین  و  یکپارچه  و  جامعه  سیاستگذاری  سایبری،  حوادث  به 
راهبرد ملی، سرمایه گذاری در تحقیق و توسعه، تمرکز برفناوری 
هایی نوین مانند هوش مصنوعی، تدوین دستورالعمل های مسئولانه 
برای این حوزه و توسعه ابزارهای نظارتی پیشرفته بر مبنای اصول 

اخلاقی را از دیگر راهبردهای این حوزه عنوان کرد.
عرصه  در  فناوری  دیپلماسی  تقویت  ضرورت  بر  همچنین  وی 

بین الملل تأکید کرد.

در همایش »فناوری های نوظهور و آینده اطلاعات« مطرح شد؛

سازان  قطعه  انجمن  رئیس 
امیدواریم  گفت:  ایران  خودروی 
افتاده  ایران خودرو  اتفاقی که در 
شرکت  این  شدن  خصوصی  به  و 

انجامیده در سایپا هم بیفتد.
ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
رئیس  منش،  نجفی  محمدرضا 
ایران  قطعه سازان خودروی  انجمن 
انجمن  این  خبری  نشست  در 
گفت:  ما الان در نقطه عطفی در 
صنعت خودرو قرار گرفتیم، یکی 
اخیر  سال های  در  ما  مطالبات  از 
یکی این بود که دولت از مدیریت 
کنار بکشد و دوم اینکه دست از 
بردارد.  دستوری  گذاری  قیمت 
و  شده  محقق  اول  خواسته  اکنون 
اما  هر چند مطلوب کسانی نیست 

امیدواریم این مسائل هم بگذرد.
 ۵۰ دهه  سال های   در  افزود:  وی 
ایران  می کردند  آرزو  کره ای ها 
هر  به  اما  داشتند،  را  ما  ناسیونال 
ایران  خودروسازی  صنعت  حال 
امیدواریم  حال  این  با  افتاد  عقب 
افتاده  ایران خودرو  اتفاقی که در 
تنها  دولت  و  بیفتد  هم  سایپا  در 

نظارتگر و سیاستگذار باشد.
نیز  انجمن  دبیر  نژاد،  محبی  آرش 
زیان  کرد:  اظهار  نشست  این  در 
دولتی  خودروساز  دو  انباشته 
تومان،  میلیارد  هزار   ۲۵۰ کشور 
بدهی جاری دو خودروساز بزرگ  
صنعت  کل  بدهی  و  میلیارد   ۴۵۰
 ۴۵ سازان  قطعه  به  خودروسازی 
کل  )بدهی  تومان  میلیارد  هزار 

معوق تعیین تکلیف نشده( است.

ایران  سازان  قطعه  انجمن  دبیر 
 ۷ سالی  مردم  کرد:  خاطرنشان 
معامله می کنند که  میلیون خودرو 
قرعه  طریق  از  آن  میلیون  یک 
خودروساز  شرکت های  کشی 
سیاه  سوبسید  و  می شود  انجام 
میلیارد  هزار   ۵۰۰ شده  توزیع 
می کند.  ایجاد  سال  در  را  تومانی 
کشور  سازان  قطعه  جایگاه  در  ما 
خودروی  صنعت  متولی  نمی دانیم 
صمت  وزارت  و  کیست  کشور 
صنعت  این  مسئولیت  هیچ گاه 
نکرده قبول  کامل  طور  به   را 

است.
مخالف  تصریح کرد:   نژاد  محبی 
ممنوعیت واردات هرگونه کالای 
مجاز هستیم این در حالی است که 
تعرفه واردات قطعات خودرو پنج 
درصد است و معیار این تعرفه ارز 
۲۸۵۰۰ تومانی است و این خود از 

ارزش تعرفه کم می کند.
به  توجه  با  کرد:  تصریح  وی 
درصد   ۴۰ دلار،  نرخ  نوسانات 
ارزش مطالبات کنونی قطعه سازان 
نسبت به شش ماه اول سال کاهش 
مردم  خرید  توان  است.  یافته 
باید  ما  و  آمده  پایین  شدت  به 
سازوکاری داشته باشیم که شکاف 

بازار را از بین ببریم.
دبیر انجمن یادآور شد: خصوصی 
هم  ما  و  است  درستی  کار  سازی 

محکم پشت آن ایستاده ایم.

در نشست خبری مطرح شد؛

بدهی دو خودروساز بزرگ ۴۵۰ هزار میلیارد 
تومان شد

نمی دانیم متولی صنعت خودروی کشور کیست

بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
شیراز  شهرداری  شهری  فضاهای 
تعریض  عملیات  پایانی  مراحل  از 
و  داد  خبر  علوی  آیت الله  بزرگراه 
از  علوی  آیت الله  بزرگراه  گفت: 
زیرگذر گلستان تا زیرگذر مسقف 
گویم امتدادیافته و به عنوان پروژه ای 
ارتقا  ارزنده ای در  نقش  فرامنطقه ای 

وضعیت این محور ایفا می کند.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
علی حسین عباسی اظهار کرد: طیف 
عمرانی  پروژه های  از  گسترده ای 
و  شهر  اسلامی  شورای  حمایت  با 
به صورت  شیراز  کلان شهر  شهردار 

هم زمان درحال اجرا هستند.
محور  تعریض  عملیات  افزود:  وی   
 ۲ طول  به  علوی  آیت الله  بزرگراه 

باهدف  متر  و عرض شش  کیلومتر 
شهروندان،  عبورومرور  در  تسهیل 
روان  ترافیک  و  مسیر  ایمن سازی 

انجام شد.
بازآفرینی   رئیس سازمان عمران و 
فضاهای شهری شهرداری شیراز این 
زیست  محیط  دوستدار  را  پروژه 
معرفی و بیان کرد: با تعریض محور 
بزرگراه آیت الله علوی شاهد کاهش 
ترافیک و مدیریت مصرف سوخت 
خواهیم بود که این امر نقش مهمی 

در پاکیزگی هوای شیراز دارد.
بزرگراه  گزارش،  این  براساس 
آیت الله علوی از زیرگذر گلستان تا 
امتدادیافته و  زیرگذر مسقف گویم 
نقش  فرامنطقه ای  پروژه ای  به عنوان 
این  وضعیت  ارتقای  در  ارزنده ای 

محور ایفا می کند.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 

شهرداری شیراز خبر داد؛

عملیات تعریض بزرگراه آیت الله علوی
در مراحل پایانی

تحلیل این خبر  را در صفحه 
اول بخوانید


